
 

 

 

 

 

 אלה בן נון

 

 לקראת סיום שלב א' של פרויקט "הרצליה הילס", מצאתי לנכון לומר לך כמה מילים:

קצוענות, הוגנות, מתן פתרונות ניהול נכון הינו מלאכת מחשבת הכוללת, שתוף פעולה בין היזם לקבלן, מ 

 בזמן אמת, ושקיפות.

 כל אלו מצאתי בך ובעובדי משרדך, אמיר, חנן ושמוליק.

אני משוכנע שבניהולך נצליח להביא את ספינת המגה פרויקט הזה, לחוף מבטחים, ולשביעות רצון כל 

 הצדדים.
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